

5D4N

四季假期
FS HOLIDAYS

清迈 + 清莱 + CAD 水灯节庆典

(标准座位)

CHIANG MAI + CHIANG RAI + CAD LOY KRATHONG FESTIVAL
(STANDARD SEAT)

Tour Code: FS-5TSLK



THAILAND



CAD水灯节庆典 CAD Loy Krathong Festival

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

清迈 Chiang Mai

- ◆ 寺旁之家 - 是一个充满文艺气息的手作艺术社区。这里由多间风格独特的小店、咖啡馆、工作室和手工艺空间组成，建筑保留了传统泰北风格，同时融入自然与现代设计。游客可以在这里逛手作店、欣赏艺术作品、品尝咖啡和甜点，感受清迈悠闲而富有创意的生活方式，是适合拍照、休闲和体验当地文化的特色景点。

Baan Kang Wat - Is a charming and artistic creative community known for its handmade crafts and relaxed atmosphere. It features a collection of unique shops, cafés, studios, and craft spaces. The architecture preserves traditional Northern Thai elements while blending them with nature and contemporary design. Visitors can browse handmade crafts, admire local artwork, enjoy coffee and desserts, and experience Chiang Mai's laid-back and creative lifestyle. It is a wonderful place for photography, relaxation, and discovering local arts and culture.

清莱 Chiang Rai

- ◆ 白庙 - 是一座由艺术家设计的现代风格佛教寺庙。整座建筑以纯白色为主，象征佛陀的纯洁，并以玻璃镶嵌反光，极具视觉冲击力。寺内融合佛教思想与现代艺术元素，是清莱最具代表性的地标之一。

White Temple - Is a contemporary Buddhist temple designed by Thai artist Chalermchai Kositpipat. The temple is entirely white, symbolizing purity, and decorated with intricate mirror mosaics that reflect light beautifully. It combines traditional Buddhist themes with modern artistic expression, making it one of Chiang Rai's most iconic landmarks.

- ◆ 蓝庙 - 是当地极具特色的佛教寺庙之一。寺庙以鲜艳的蓝色与金色为主色调，融合传统兰纳艺术与现代设计，整体建筑华丽而充满神秘感。主殿内供奉一尊巨大的白色佛像，搭配蓝色墙壁和精美壁画，视觉效果十分震撼。蓝庙规模虽不如白庙，却以独特的蓝色建筑和精致艺术闻名，是清莱热门的旅游景点。

Wat Rong Suea Ten - Also known as the Blue Temple, is one of Chiang Rai's most distinctive Buddhist temples. The temple is famous for its striking blue and gold color scheme, combining traditional Lanna art with contemporary design. Inside the main hall is a magnificent white Buddha statue surrounded by vivid blue walls and intricate murals, creating a dramatic and spiritual atmosphere. Although smaller than the famous White Temple, the Blue Temple is renowned for its unique architecture and beautiful artwork, making it a popular attraction in Chiang Rai.

绵羊农场
Sheep FarmNO SHOPPING STOP
全程无购物站

酒店 HOTEL (全程 4 ★)

清迈东娣公寓酒店或同级	x 3 晚
清莱M精品度假村酒店或同级	x 1 晚
Chiang Mai Don Chan Residence or similar class	x 3 N
M Boutique Resort Hotel Chiang Rai or similar class	x 1 N



旅游行程表

第一天 出发 ✈️ 清迈

膳食：机上用餐 / - / 晚餐

- ◆ 文创村
- ◆ 鲤鱼咖啡馆 (包含 1 杯咖啡 / 泰式奶茶)
- ◆ 眉卡运河

第二天 清迈

膳食：早餐 / - / 晚餐

- ◆ 班顿寺
- ◆ 天使瀑布仙境
- ◆ 清迈尚泰购物中心
- ◆ CAD 水灯节庆典 (标准座位)

14:30 - 17:30 | 抵达 & 登记

- 兑换门票，包括吊牌及纪念品
- 享受现场活动：小吃制作体验，手工艺及艺术区，文化村，放水灯祈福

17:30 - 19:00 | 晚餐

- 泰式兰纳自助餐 (自由入座)
- 包含小吃、甜点及无酒精饮料

19:00 | 进入仪式区

- 集合于大佛塔前，前往指定座位就座

19:40 | 庆典仪式

- 鼓乐及烛光表演
- 宗教祈福仪式

20:15 | 放天灯 + 烟花

- 每位客人可获得 2 个天灯 (天灯将提前放置于座位上)

20:45 | 庆典结束

第三天 清迈 - 清莱

膳食：早餐 / 午餐 / -

- ◆ 白庙
- ◆ 蓝庙
- ◆ 绵羊农场
- ◆ 观音寺 (包含电梯)
- ◆ 清莱夜市

第四天 清莱 - 清迈

膳食：早餐 / 午餐 / -

- ◆ Mae Kachan 温泉 (泡脚体验)
- ◆ 瓦洛洛市场
- ◆ 塔佩门
- ◆ 银庙
- ◆ 宁曼一号

第五天 清迈 ✈️ 回程

膳食：早餐 / 机上用餐

TOUR ITINERARY

DAY 1 DEPARTURE ✈️ CHIANG MAI

MEALS: MOB / - / Dinner

- ◆ Baan Kang Wat
- ◆ Carp Cafe (Include 1 Coffee / Thai Milk Tea)
- ◆ Khlong Mae Kha

DAY 2 CHIANG MAI

MEALS: Breakfast / - / Dinner

- ◆ Wat Den Sali Sri Muang Kaen (Wat Ban Den)
- ◆ Dantewada Land of Angels Waterfall
- ◆ Central Festival Chiangmai
- ◆ CAD Loy Krathong Festival (Standard Seat)

14:30-17:30 | Arrival & Registration

- Redeem E-ticket to Hanging Badge + Souvenir
- Enjoy Activities: Snacks Craft & Art Zone, Cultural Village, Release Loy Krathong

17:30-19:00 | Dinner

- Thai Lanna Buffet (Free Seating)
- Snacks, Deserts, Non-Alcoholic Drinks

19:00 | Ritual Area Entry

- Gather in front of the great Pagoda, sit at your designed seat

19:40 | Ceremony

- Drum & Candeled Performance
- Religious Ceremony

20:15 | Lantern Launch + Fireworks

- Each Guest receive 2 Lanterns (Placed on your seat)

20:45 | End of Ceremony

DAY 3 CHIANG MAI - CHIANG RAI

MEALS: Breakfast / Lunch / -

- ◆ Wat Rong Khun (White Temple)
- ◆ Wat Rong Suea Ten (Blue Temple)
- ◆ Sheep Farm
- ◆ Huay Pla Kang (Include Lift)
- ◆ Night Bazaar

DAY 4 CHIANG RAI - CHIANG MAI

MEALS: Breakfast / Lunch / -

- ◆ Mae Kachan Hot Spring (Foot Soak)
- ◆ Warorot Market
- ◆ Tha Phae Gate
- ◆ Wat Sri Suphan (Silver Temple)
- ◆ One Nimman

DAY 5 CHIANG MAI ✈️ DEPARTURE

MEALS: Breakfast / MOB

REMARKS



Sister Brand of



- ◆ 导游讲解以中文为主。
Tour commentary in Mandarin.
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。
Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.

- ◆ 本行程提供三人间，房间将额外加置一张折叠床。
Triple sharing room will be arranged with an extra rollaway bed.

TRAVEL AGENT: